

Thanksgiving

Thanksgiving is an American tradition. It happens yearly on the fourth Thursday of November. To celebrate families and friends gather to eat a hearty meal. The most common foods are turkey, stuffing, sweet potatoes, cranberry sauce, and pumpkin pie. There are many other dishes to accompany these most common foods but they vary from family to family.

The origin of Thanksgiving is made up of several events that have happened throughout America's history. It involves Native Americans, European settlers and their respective traditions. A lot of historians consider the year 1621 as the first American Thanksgiving celebration, the combination and variation of different cultures and traditions.

Today, Americans associate the Thanksgiving time of year with the feast, American Football, and Christmas shopping.

Thanksgiving est une tradition américaine. Cette fête est célébrée le dernier jeudi de novembre. Les familles et les amis se retrouvent pour passer des bons moments ensemble et pour manger un grand repas. Les aliments les plus courants sont la dinde, la farce, la sauce aux airelles, les patates douces et la tarte au potiron. On trouve ces plats parmi plusieurs autres au gré des familles.

Thanksgiving est un aboutissement de plusieurs événements à travers l'histoire des Etats-Unis. Les indiens américains et les colonisateurs européens ont été partie de ces événements et ils ont offert leurs propres traditions avec l'intention d'unifier. Beaucoup d'historiens croient que l'année 1621 était la première célébration de Thanksgiving américain ; une collaboration des cultures et traditions différents.

Aujourd'hui tant d'américains associent ce moment de l'année avec le festin, le football américain, et le shopping de Noël.